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Graag informeren wij u over de stand van zaken van het onderzoek naar de opvang van vluchtelingen. 

Hiermee komen we tegemoet aan de toezegging om u frequent te informeren. 

Inleiding 

In deze memo beschrijven we de stand van zaken en de te verwachten stappen. 

Planning 

Recent hebt u een brief ontvangen met een herziene planning. Deze planning wordt rond het moment 

dat u dit memorandum ontvangt gedeeld met de samenleving. De planning is nu als volgt: 

• In de week van 4 september wordt de raad geïnformeerd over het locatievoorstel. Dit gebeurt 
per email. De stukken worden “vertrouwelijk” verzonden. Het college zal zelf kort hierna de 
openbaarmaking verzorgen. 

• In de week van 4 september informeren we de samenleving/betrokkenen met een publicatie 

over het locatievoorstel en de datum en locatie van de inwonersbijeenkomst. 
• Maandag 18 september willen we de bewonersbijeenkomst houden 
• Na 18 september volgt de collegevergadering over het conceptraadsvoorstel. Na deze 

collegevergadering gaan de finale stukken naar de griffie en worden ze met u gedeeld. 
• Op woensdag 11 oktober zal dan de commissie vergadering plaatsvinden. 
• Op woensdag 25 oktober volgt dan de raadsvergadering over dit onderwerp. 

 

Interviews met het maatschappelijk middenveld. 

De interviews met het maatschappelijk middenveld zijn afgerond. U ontving de link naar de 

verslaglegging die op de website staat. 

De potentiële locaties 

Het onderzoek naar de potentiële locaties is in de eindfase. Er wordt op dit moment een volumestudie 

gemaakt. Ook wordt nu nog gekeken naar de noodzakelijke investeringen in het terrein ten opzichte 

van de exploitatietijd. 

Gesprekken met potentiële partners 

Met de meeste partners zijn de gesprekken voor zover die nodig zijn in de onderzoeksfase gevoerd en 

positief afgerond. Ondertussen is ook met buurgemeenten gesproken over de uitwisseling van 

doelgroepen. Concreet wordt hier bedoeld dat de opvangcapaciteit kan worden uitgeruild met de 

taakstelling op het gebied van statushouders. 

Afspraken met het COA  

De crux van het raadsvoorstel zijn de afspraken met het COA. Dit betreft de uitwerking van een 

bestuursovereenkomst en nadere afspraken over zaken zoals veiligheid, participatie en lokaal 

investeren. Ook is er een belangrijk onderdeel bijgekomen omdat het COA via een aanbod van het 

Rijk flexwoningen kan bieden.  

De afspraken hieromtrent zijn nog niet concreet op papier gekomen. Dit proces duurt nu enkele 

maanden. Het college gaat deze week een eindbod voorleggen aan het COA. We geven het COA dan 

tot begin augustus de tijd om daarop te reageren. Op deze manier hopen we duidelijkheid te krijgen 

of we met het COA tot afspraken kunnen komen die passen bij de criteria die in de raadsopdracht 

staan. 

Uitgaven en dekking 

Er zijn door het uitstel geen veranderingen in de kosten gekomen.  


